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P R O T O K Ó Ł Nr XXXVII/22 

z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 30 listopada 2022 r. 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2022 – 2032. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2023 na obszarze Gminy Stara Biała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

do placówek oświatowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady Gminy 

Stara Biała w sprawie przebiegu na terenie Gminy Stara Biała linii kolejowej nr 5 i 50 

(odcinek CPK – Sochaczew – Płock – Włocławek – Lipno). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w m. Kamionki, gmina Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Mańkowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy.  

Przywitała wszystkich uczestników sesji: radnych, Wójta, sołtysów, pracowników Urzędu 

Gminy. 

Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, 

wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Poinformowała, że sesja jest rejestrowana za pomocą urządzeń elektronicznych zapisujących 

obraz i dźwięk. 

 
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęła 

porządek obrad. 

 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

protokół z posiedzenia XXXVI sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie wpłynęła 

żadna uwaga. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół  

z XXXVI sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXXVI Sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie (15 głosów „za”). 

 
 

Ad. 4. 

W swoim sprawozdaniu Wójt poinformował: 

 
- 15 listopada w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim odbyło się spotkanie w sprawie 

budowy kompleksu olefin na  terenie PKN Orlen. Spotkanie zorganizował Wojewoda 

Mazowiecki, na które zaprosił inwestora, wykonawcę oraz służby mundurowe, czyli policję, 

straż graniczną i straż pożarną. Na spotkaniu omówiono potencjalne problemy jakie mogą 

wystąpić na etapie realizacji inwestycji, związane z zatrudnieniem kilku tysięcy pracowników 

z Azji Środkowej, transportem ciężkich, ponadgabarytowych urządzeń na budowę oraz 

dojazdem pracowników firm podwykonawczych. Wojewoda zobowiązał wszystkie służby  

i instytucje do ścisłej współpracy aby zapewnić bezpieczeństwo zarówno pracowników 

budowy jak również mieszkańców gminy Stara Biała i miasta Płocka, 

- w dniu 28 listopada podpisana została umowa na budowę ulicy Spółdzielczej w Starych 

Proboszczewicach. Wartość inwestycji to 1 965 403,89 zł łącznie z kanalizacją sanitarną. 

-w dniu 25 listopada podpisaliśmy umowę na zakup preferencyjny węgla ze spółką PGE Paliwa. 

Zgodnie z umową mamy zakupić 1150 Mg węgla, w tym 600 Mg groszku, 500 Mg orzecha  

i 50 Mg miału. 

- zespół powołany w sprawie budowy CPK na terenie gminy Stara Biała spotkał się o okresie 

międzysesyjnym 3-krotnie. Na drugim spotkanie w dniu 7 listopada wzięli udział 

przedstawicieli spółki CPK oraz przedstawiciele firmy projektowej. Na ostatnim posiedzeniu 

zespół przyjął stanowisko, które będzie rozparzone przez rade Gminy na dzisiejszym 

posiedzeniu. 

- odbyliśmy spotkanie z dyrektorem ds. inwestycji Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie w sprawie wniosku do Wojewody Mazowieckiego o wydanie 

decyzji na przebudowę ulicy Lipnowskiej w Maszewie Dużym. Obecnie oczekujemy na 

podpisanie umowy między MZDW a Energą Operator w sprawie niezbędnej przebudowy linii 



4/12 
 

energetycznej wzdłuż drogi. Podpisana umowa przez strony jest warunkiem koniecznym do 

skompletowania dokumentacji do wniosku do Wojewody. Postulowaliśmy przyspieszenie 

rozmów aby jak najszybciej skompletować dokumentację i złożyć wniosek o pozwolenie na 

budowę. 

- 21 listopada podpisana została umowa na dostawę energii elektrycznej. Niestety cena dostawy 

do obiektów to 2149,90 zł netto za 1 MWh i 1702,90 zł netto za 1 MWh do oświetlenia 

ulicznego. Jednak ze względu na zamrożenie cen będziemy w 2023 roku płacić za 1MWh 

energii 785 zł netto. Dostawcą energii będzie spółka Energa Obrót. 

 
Przewodnicząca Rady powitała Przewodniczącego Rady Powiatu Lecha Dąbrowskiego, króry 

przybył na salę obrad w trakcie sprawozdania Wójta.   

Następnie poprosiła radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań w związku  

z przedstawionym przez Wójta sprawozdaniem. 

 
 Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki zapytał czy został rozstrzygnięty przetarg na 

budowę ul. Spółdzielczej w Starych Proboszczewicach. 

 Wójt wyjaśnił, że w tym tygodniu została podpisana umowa z wykonawcą zadania pn. 

„Budowa drogi gminnej – ulicy Spółdzielczej w miejscowości Stare Proboszczewice wraz  

z budową sieci kanalizacji sanitarnej”. 

 
Wobec braku kolejnych pytań ze strony radnych Przewodnicząca Rady udzieliła głosu 

Przewodniczącemu rady Powiatu. 

 
Lech Dąbrowski podziękował za zaproszenie i poinformował, że Powiat w tej chwili jest po 

przygotowaniu projektu budżetu na 2023 rok, w którym wpisano również zadania dotyczące 

gminy Stara Biała, tj.: 
- budowa chodnika w Bronowie-Zalesiu (z przeznaczeniem 200 tys. zł),  

- przygotowanie dokumentacji projektowej drogi powiatowej w kierunku Wyszyny  

(z przeznaczeniem 700 tys. zł), następnie w porozumieniu w Wójtem ustalono, że koszty 

realizacji zostaną podzielone między Powiatem a Gminą, 

- wykonanie dokumentacji projektowej chodnika od Proboszczewic do Golejewa. 

Poinformował także, że trwają ostatnie ustalenia przy projektowaniu chodnika od Białej do 

Srebrnej (dokumentacja projektowa powinna być gotowa do końca roku).  

Przewodniczący Powiatu zaznaczył także, że został wyłoniony wykonawca zadania 

inwestycyjnego – ronda w Białej. Będzie nim PRD S.A. w Gostyninie. Budowa powinna ruszyć 

wczesną wiosną, natomiast prace przygotowawcze jeszcze w tym roku. Na czas budowy ronda 

całe skrzyżowanie zostanie wyłączone z ruchu. Wykonawca zapewnił jednak, że prace potrwają 

najwyżej trzy miesiące. Inwestycja powinna zostać zrealizowana do końca czerwca 2023 r. 

Dodał również, że do końca roku powinien być gotowy projekt chodnika przy drodze 

powiatowej Biała – Srebrna. 

Poinformował, że w sprawie CPK, Powiat stanął na stanowisku, nie wskazując wariantu 

najbardziej korzystnego, gdyż w każdym są duże uciążliwości dla mieszkańców. Został 

powołany zespół przez Starostę Płockiego w celu opracowania stanowiska w sprawie przebiegu 

przez teren powiatu płockiego linii kolejowej CPK. Zespół przeanalizował każdy wariant, 

wskazał ich wady oraz utrudnienia dla mieszkańców. Stwierdził, że Zarząd CPK oraz 

projektanci powinni przygotować wariant który będzie jak najmniej dokuczliwy dla 

mieszkańców, bądź jeżeli zajdzie kolizja której nie ma możliwości uniknąć, wynagrodzić 

własciciela nieruchomości w dostateczny sposób, na który się zgodzi. 
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Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała, że Samorząd Powiatu zauważa potrzeby gminy 

Stara Biała zarówno w zakresie inwestycji jak i w pozostałych kwestiach 

Wobec braku pytań do wypowiedzi przedstawionych przez Przewodniczącego rady Powiatu 

informacji, Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  

 
 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2022 – 2032. Poinformowała, że 

ww. projekt uchwały, jak również projekty uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetowej Gminy 

Stara Biała na 2022 rok były omawiane i analizowane przez Komisję Budżetową na 

posiedzeniu, które odbyło się przed rozpoczęciem dzisiejszej sesji. Komisja Budżetowa 

wyraziła pozytywna opinię w tej sprawie.  

Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie 

głosu. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 329/XXXVII/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2022 - 2032 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 6.  

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2022 rok. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 
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H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 330/XXXVII/22 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2022 

rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2023 na obszarze 

Gminy Stara Biała. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 331/XXXVII/22 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2023 na obszarze Gminy Stara Biała 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na rok 2023. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 1 radny 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, 

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

J. Sieradzki 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 332/XXXVII/22  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2023 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia stawki za  

1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych. Następnie stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 333/XXXVII/22  w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów do placówek oświatowych (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 
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H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 334/XXXVII/22  w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie oświadczenia 

zawierającego stanowisko Rady Gminy Stara Biała w sprawie przebiegu na terenie Gminy Stara 

Biała linii kolejowej nr 5 i 50 (odcinek CPK – Sochaczew – Płock – Włocławek – Lipno). 

Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabranie głosu 

Sekretarza Gminy Monikę Lisicką – koordynatora zespołu powołanego w celu opracowania 

stanowiska w sprawie przebiegu na terenie Gminy Stara Biała ww. linii kolejowej. 
 

Sekretarz Gminy odczytała Stanowisko zespołu w sprawie przebiegu na terenie Gminy Stara 

Biała linii kolejowej nr 5 i 50 (odcinek CPK – Sochaczew – Płock – Włocławek – Lipno), które 

stanowi załącznik do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady wyraziła swoje zadowolenie z brzmienia ww. stanowiska  

i uwzględnienia głosu mieszkańców. Następnie wobec braku pytań i wniosków ze strony 

radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 335/XXXVII/22  w sprawie oświadczenia zawierającego stanowisko Rady 

Gminy Stara Biała w sprawie przebiegu na terenie Gminy Stara Biała linii kolejowej nr 5 

i 50 (odcinek CPK – Sochaczew – Płock – Włocławek – Lipno) (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w m. Kamionki, gmina Stara Biała. 

Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabranie głosu 

w tej sprawie. 
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Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 336/XXXVII/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w m. Kamionki, gmina Stara Biała (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Mańkowo. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła 

o zabranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 337/XXXVII/ w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Mańkowo 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  
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w m. Maszewo. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła 

o zabranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 338/XXXVII/ w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 15. 

W sprawach różnych: 

 

Sołtys Nowego Trzepowa Marianna Stawicka: 

 Zapytała kiedy rozpocznie się budowa drogi w Nowym Trzepowie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że budowa drogi w Nowym Trzepowie jest objęta kontraktem wraz z drogami 

Kamionki- Włoczewo i w Starej Białej (za szkołą) z terminem wykonania do końca 

września 2023 r. Na te zadania łącznie zostało przyznane dofinansowanie w wysokości  

5 mln zł w ramach Polskiego Ładu (łączna wartość inwestycji to prawie 7 mln zł).  

 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 

 Poinformowała, że wspólnota mieszkaniowa w Ogorzelicach ma problem z zakupem 

węgla, gdyż nie wszystkie osoby, które dostały dodatek węglowy w wysokości 3000, 00 zł 

chcą zakupić opał. Zaprosiła Wójta na zebranie wspólnoty mieszkańców, do której należy 

10 gminnych lokali socjalnych , które odbędzie się w dniu dzisiejszym.  

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że wniosek o zakup węgla po preferencyjnej cenie od gminy nie może złożyć 

Zarząd w imieniu współnoty mieszkaniowej, tylko musi złożyć członek wspólnoty. Gmina 

nie może nakazać złożenia wniosku. 

 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 

 Zapytał, czy będą kontynuowane prace przy stawie w Nowych Proboszczewicach  

w ramach zadania z funduszu sołeckiego. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że w aktualnie uzgadniane są szczegóły z wykonawcą. Jeszcze przed okresem 

zimowym zbiornik powinien zostać odmulony aby zwiększyć jego pojemność. 
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 Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski wyraził swoją wdzięczność za podjęcie działań  

w kierunku modernizacji drogi powiatowej Nr 2907W. 

 
Radny Jan Sieradzki: 

 Poinformował o piśmie do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, które złożył w dniu  

21 listopada, jako sołtys, w imieniu mieszkańców Starych Proboszczewic, o zamontowanie 

aktywnego znaku przejścia dla pieszych na ul. Sierpeckiej, w celu zwiększenia 

bezpieczeństwa. Pismo zostało również przekazane do wiadomości Przewodniczącego rady 

powiatu, Starosty Płockiego oraz Wójta Gminy.  

Odpowiedź Przewodniczącego Rady Powiatu: 

 Stwierdził, że na tym odcinku drogi jest postawiony znak ograniczenia prędkości do 

50km/h, jednak jeżeli komisja uzna, że jest potrzeba dodatkowego wychamowania ruchu, 

to napewno będą podjęte działania w tym kierunku, gdyż bezpieczeństwo jest 

najważniejsze.  

 
Radna Iwona Kraska: 

 Zapytała kiedy zostanie zamontowane oświetlenie w Srebrnej i w Kobiernikach.  

 Zapytała kiedy zostanie postawiona wiata przystankowa w Kobiernikach dla dzieci 

dowożonych do szkoły. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że oświetlenie jest w tej chwili procedowane. W trakcie przygotowywania jest 

przetarg.  

 Odnośnie wiaty przystankowej wyjaśnił, że uzgadniane jest z zarządcą drogi wojewódzkiej 

Nr 555, czyli MZDW miejsce jej ustawienia, gdyż nie jest to grunt gminny. Przed okresem 

zimowym nieduża wiatka powinna zostać zamontowana. 

 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 

 Poinformowała, że przy drodze powiatowej w Ogorzelicach znak informacyjny 

“Ogorzelice” jest w rowie. Dodała, że przydałby się również znak ograniczenia prędkości. 

 W imieniu mieszkańców domków w Ogorzelicach złożone zostało pismo z prośbą  

o zamontowanie lamp solarnych przy pobliskiej drodze. Poprosiła o odpowiedź. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że w tym miejscu jest oświetlenie, ale usytuowane na posesjach prywatnych. 

Oświetla ono i drogę i posesje. Planowana jest przebudowa tego oświetlenia przez Energa 

Operator. Może uda sie wtedy wykorzystać lampy które w tej chwili stoją na posesjach 

prywatnych. Zapewnił, że ten temat zostanie podjęty, ale mieszkańcy muszą być cierpliwi. 

Odpowiedź Przewodniczącego Rady Powiatu: 

 Odnośnie znaku w rowie wyjaśnił, że za tego typu sprawy na drodze powiatowej 

odpowiada Zarząd Dróg Powiatowych oraz baza w Sikorzu. W przypadku zauważenia, że 

znak leży w rowie poinformował, aby takie sytuacje zgłaszać do bazy w Sikorzu, z której 

pracownicy dokonają naprawy. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy: 

 Zapytała kiedy zostanie wykonana ul. Tony Halika w Maszewie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że zostało zlecone geodecie wytyczenie drogi. Następnie pas drogi zostanie 

poszerzony, teren wykarczowany i wycięte drzewa. Do zimy powinno zostać to wykonane. 

 
Przewodnicząca Rady wspomniała, że jedna z rodzin z miejscowości Mańkowo ucierpiała  

w wyniku pożaru domu. Obecnie jest prowadzona  akcji zbierania  różnych potrzebnych jej 
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rzeczy. W akcje włączyła sie radna Agnieszka Malanowska oraz Urząd Gminy. Apelowała  

o zaangażowanie się w pomoc poszkodowanej w wyniku pożaru rodzinie. 

 
W związku z brakiem kolejnych pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady przeszła  

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

Ad. 16. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XXXVII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

  /-/  Małgorzata Lewandowska 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Bornińska 


